
Årsmøte Karmøy Spillklubb 11.11.2022

Økonomi
Saldo per 11.11.2022: ~ 15 000 kr

Styret

På valg: Nestleder, kasserer, styremedlemmer og vara er på valg. Leder ble valgt i 2021,
nytt valg i 2023. (Vedtektsendring enstemmig vedtatt 2021, leder og nestleder sitter 2 år,
motsatt av hverandre, alle andre 1 år). Alle utenom June stiller til gjenvalg.

Kandidater til styret:
Styremedlemmer på valg: Werner, Jan Kenneth, June, Lars Audun
Vara på valg: Leon, Helge

Nestleder: Werner Waage klappes inn
Styremedlem : Trym Ditlefsen (kasserer), Jan Kenneth Erland klappes inn og Martin
Ferkingstad klappes inn.

Vara 1: June Sørensen
Vara 2: Helge Syre

Styrevedtatte innkjøp 2023:
- Hva?
- Status og kostnad?

Julespill 2022, kombinert med 10-års jubileum
- Budsjett: ca. 5000kr - fra “buffer” ?
- Julespillkomiten er: Werner, Lars Audun og Leon.
- Lørdag 26.november, Anna Eegs kafe.

Status Hyperion:
Årsrapport er sendt inn. I Hyperion er det registrert 12 betalende medlemmer for 2022, mens
vi ser at mange flere bruker klubben. Vi ønsker at flere skal melde seg inn, da vi er avhengig
av dette for å få støtte til drift. Bør jobbe med å rekruttere flere yngre, ift. midler.

Budsjett 2023

Post Inntekt Utgift Sum Kommentar

Kiosk 10000 9000 1000



Støttemidler 21000 21000

Kontingent 3000 3000

Husleie 6000 -6000

Brettspill 3000 -3000

Miniatyrspill 3000 -3000

Rollespill 3000 -3000

Oppgradering
av lokalet,
inventar

2000 -2000

Julespill 2022/
10-års jubileum

5000 -5000 Evt betale dette
fra buffer/ beløp
fra 2022?

SUM 3000

Klubbdrift:

Det har vært god aktivitet i klubben dette året. Det har vært arrangert Warhammer-spilling for
nybegynnere et par lørdager (både 40K og AoS), malekvelder ca 10 ganger (som regel
mandager), LAN-dag i påsken, nybegynner-kampanjer i D&D og fredagsspilling omtrent hver
uke. Noen av klubbmedlemmene deltok også på MidWinter, brettspillfestivalen som
arrangeres i Haugesund.  Styret har hatt 3 styremøter i år. Klubben har brukt nøkternt med
penger, de viktigste utgiftspostene fra 2022 er kioskdrift og premier m.m. til arrangementer.

Påminnelser:
- Arrangementer må registreres på FB, slik at vi får med riktig antall på årsrapport.
- Arrangementer utenom fredagsspilling krever medlemskap. Greit nok med en

prøvespilling og to, men f.eks. Deltakelse på Julespill, rollespillkampanje,
spillturnering o.l., vil kreve medlemskap.

Vi har ikke hatt definert ansvarsperson på fredagsspilling, men Jan Kenneth har stilt
opp og tatt ansvar på veldig mange av fredagene.

Forslag: Komiteer for hver spillkategori og faste arrangement.
Kan være personer som både er i styre og utenfor. Tenker det er nyttig å delegere til de flotte
ressurspersonene vi har i klubben om de er interessert. Tenker at det da er rom for å få til
ting som:

- Styrebestemt årsbudsjett på innkjøp, hvor ansvarspersonen/komiteen er  ansvarlig
for å gjøre innkjøpene.

- Arrangementsansvarlig



Foreslått/ lagt frem også i 2021, men tas opp igjen, da ingenting ble bestemt, og vi har
behov for at flere en styret er aktive i drift av klubbens aktiviteter, både for å kunne gi et godt
tilbud, og for å klare å holde aktivitetsnivået oppe.

Innspill/ forslag som skal tas opp på årsmøte:
- Innkjøp av plater e.l. til bedre lydisolering, strev med å høre hva som blir sagt når

man er mange på klubben

Temakvelder
Ønsker medlemmene at vi fortsetter med å ha f.eks. malekvelder (hatt noen mandager i
løpet av 2022), Warhammer-dager, intro til D&D m.m. Andre ønsker? Innspill om hvordan
det er som ny når man arrangere ulike spill, brettspill,warhammer etc



Annet:
intet å oppføre

Oppgaver fra årsmøte

Styreleder går gjennom årsrapporten og innkalling av møte.

Styre skal bruke 3000,- på nye brettspill, og lager en poll på facebook over aktuelle spill som
kan stemmes over blant medlemmene.

Lage plakater eller noe som viser hvordan bli medlem i klubben.

Kan låne spill fra Haugeland Brettspill i forhold til feks barnevennlige brettspill. Kanskje mer
samarbeid i mellom de ulike brettspillklubbene.

Høre med kulturhussjefen angående lydisolering.

Maling, 40k, AoS, temakvelder vil fortsette - om det er andre type
Siste kvelden i måneden som mer nybegynner-vennlige kveld.


